
Zápis z jednání školské rady při ZŠ Mikoláše Alše v Praze Suchdole, 

1.listopadu 2022 
 

Přítomni: 
za pedagogické pracovníky: Lenka Bílková, Michaela Haluzová 

za zřizovatele: Andrea Hrobská Mináriková, Ludmila Knappová, Ivana Lacinová 

za rodiče: Hana Elicharová, Pavel Michálek, Renata Bořkovcová 

 

Omluveni: Petra Parasková 

 

Host: Alexandra Kejharová (ředitelka) 

 

Program 
Začátek jednání: 17:00 

 

1. Schválení Výroční zprávy za rok 2021/2022  

2. Změna školního řádu 

3. Vyhlášení doplňkových voleb do školské rady z řad rodičů  

4. Fungování školy během energetické krize 

5. Zjednodušení systému plateb škole 

6. Ostatní – stávající fungování školy, probíhající a plánované aktivity 

 

Ad 1) Schválení výroční zprávy pro školní rok 2020/2021 
Na jednání školské rady ředitelka školy Alexandra Kejharová představila Výroční zprávu za školní rok 

2020/2021. Členům rady byla VZ zaslána s předstihem, aby se s ní mohli seznámit.  

Školská rada Výroční zprávu projednala a schválila ji v navrhované podobě.  Znění Výroční zprávy je 

přílohou zápisu. 

Hlasování: 8– 0 – 0. 
 

Ad 2) Změna školního řádu 
Školská rada projednala změny školního řádu, které navrhuje škola. 

Bod 2.4.2. Žák je povinen být v případě mimořádných opatření vybaven ochrannými prostředky 

dýchacích cest a používat je předepsaným způsobem. Školská rada hlasovala o vypuštění tohoto bodu 

ze školního řádu a vyjádřila souhlas. 

Hlasování: 8– 0 – 0. 

Bod 5 Žáci, na něž se vztahuje zákon č. 67/2022 Sb. (Zákon o opatřeních v oblasti školství v souvislosti 

s ozbrojeným konfliktem na území Ukrajiny) jsou ve školním roce 2022/23 hodnoceni na vysvědčení 

slovně. Školská rada hlasovala o zařazení tohoto bodu do stávajícího znění školního řádu a vyjádřila 

souhlas. 

Hlasování: 8– 0 – 0. 

 



Ad 3) Vyhlášení doplňkových voleb do školské rady z řad rodičů 
Předsedkyni školské rady dne 12. listopadu končí funkční období. Rada jednala o způsobu vyhlášení 

voleb. Volby budou vyhlášeny v souladu s volebním řádem. Aby byla podpořena dostatečná účast 

voličů, škola vyhlásí volbu elektronickou formou, ideálně ještě během podzimu. Třídní učitelé osloví 

rodiče a budou je informovat o možnosti kandidovat na post člena školské rady.  

Ad 4) Fungování školy během energetické krize 
Škola oslovila společnost Energocentrum, která ve škole řeší topení a vzduchotechniku, aby navrhla 

úsporná opatření. V předchozích letech se podařilo školu i s ohledem na energetické úspory 

rekonstruovat (zateplení budovy, výměna oken, výměna kotle atd.), lze tak očekávat spíše návrhy, 

které povedou k nižším úsporám. Škola spolupracuje se zřizovatelem, navýšení záloh by mělo být 

zohledněno ve finančním plánu na příští kalendářní rok.   

Ad 5) Zjednodušení systému plateb škole 
Školská rada navrhuje, aby škola hledala zjednodušení systému plateb a sjednotila cesty, kterými jsou 

rodiče o platbách informováni. Ředitelka školy přislíbila, že požadavek projedná v rámci školy a 

budou hledat možnosti zlepšení.  

Ad 5) Ostatní – stávající fungování školy, probíhající a plánované aktivity 
Rodiče ZŠ mohou využívat Balíček pomoci. Podle slov paní ředitelky je Balíček pomoci využíván, 

zejména na prominutí stravného nebo prominutí úhrady za školní družinu. Vedle Balíčku pomoci 

mohou rodiče školy využít i Fond solidarity. 

Propojení vysokých a základních škol – proběhla diskuse o tom, zda by bylo dobré propojit naši školu 

s místní univerzitou. Panuje shoda, že by to mohlo být oboustranně výhodné. Pan Michálek 

zprostředkuje kontakt a domluví společnou schůzku i s prorektorem, který má na starost oblast 

pedagogiky.  

Chybějící tělocvična – ředitelka školy opakovaně upozorňuje na problém chybějící tělocvičny. 

Prostory nejsou dostatečné. V současné chvíli škola využívá i sokolovnu, i přestože je ve špatném 

technickém stavu. Plánuje se její rekonstrukce. Ve chvíli, že se tak stane, nebude škola schopna 

plnohodnotně naplňovat školní vzdělávací plán v oboru tělesné výchovy. S ohledem na naléhavost 

problému ředitelka školy vyzývá zástupce zřizovatele, aby urychleně hledali vhodné řešení. 

 

 

 

 

 

 


